
ZÁPIS č. 7/2021 

z řádného zasedání Výboru pro sport  

Zastupitelstva Statutárního města Liberec 

 ze dne 29. 9. 2021 
 

 

Přítomni: Mgr. Renáta Balašová, Mgr. Petr Čadek, Jiří Veverka, Ing. Petr Faistauer, Ing. Martin 

Ditrich, Petr Strnad, Mudr. Jan Mečl, Ing. et. Mgr. Jan Kubeš, Mgr. Vladimír Vrabec.              

Omluveni: Ing. František Příhoda, Mgr. Vít Zákoucký, Ing. Jakub Vytiska, Petr Balous           

Hosté: PhDr. Mgr. Ivan Langr, Ing. Jaromír Kvasnička, Klára Bulková. 

 

 

 Program zasedání: 

 

Předsedkyně Výboru pro sport Mgr. Renáta Balašová přivítala přítomné na 7. jednání roku 2021 a 

zahájila zasedání výboru. Výbor se sešel v počtu 9 členů a byl prohlášen za usnášeníschopný.  

 

Ověřovatel zápisu byl zvolen Mgr. Petr Čadek, člen výboru   

 

Program Výboru pro sport  

 

1) Pravidelně se opakující, významné dotace 

2)   Různé 

 

Předsedkyně Výboru pro sport dala hlasovat, jak o ověřovateli zápisu, tak o programu jednání:  

 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL SE: NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

9 9 0 0 0 PŘIJATO 

 

 

1) Pravidelně se opakující, významné dotace 

 

Předsedkyně Výboru pro sport Mgr. Renáta Balašová zahájila diskusi na téma, jaké sportovní akce 

vytipovat pro případnou podporu ze strany Statutárního města Liberec pro rok 2022.  

Vytipované akce by měly být zahrnuty v rozpočtu odboru cestovního ruchu, kultury a sportu. Návrh 

by měl obsahovat 3 - 7 akcí s alokací cca 2mil.Kč.  

Členům Výboru pro sport byl zaslán seznam s pravidelně opalujícími se, významnými akcemi za roky 

2017 – 2021. Další významné akce byly v rámci zasedání doplněny. Členům Výboru pro sport bude 

spolu se zápisem zaslaná tabulku, do které je možné doplnit další významné akce do 18. 10. 2021. 

 

Předsedkyně Výboru pro sport požádala oddělení sportu o doplnění tabulky: 

 

- Doplnění účelu a položek, na které byla poskytnutá dotace 

- Doplnění roku 2021  

 

 

2) Různé 

2/1 Materiál do Zastupitelstva města Liberec 

 

Předsedkyně Výboru pro sport Mgr. Renáta Balašová představila materiál, který bude předložen na 

zastupitelstvo. Materiál pojednává o změně personálního obsazení ve Výboru pro sport. Pan Petr 



Balous na svou funkci člena Výboru pro sport rezignoval a následně je na tento post navržen zastupitel 

Ing. Libor Ježek.  

 

Materiál Výbor pro sport vzal na vědomí.  

 

 

2/2 Plavecký bazén Liberec 

 

Předsedkyně Výboru pro sport Mgr. Renáta Balašová a pan náměstek Langr přednesli přehled příprav 

a postupů pro převzetí Plaveckého bazénu Liberec.  

 

 

 

Zapsala: Bulková Klára 

 

Ing. Š. Mizerová, v. r. 

 

Mgr. R. Balašová, v. r. 

 

Mgr. Petr Čadek, v.r. 
 

Vedoucí oddělení 

sportu 

Předsedkyně Výboru 

pro sport 
Ověřovatel zápisu  

 


